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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 6, 2024

Datum: 2024-05-08
Tid: 12:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
David Törnkvist Informationssekreterare
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:

Kallelse
Svar p̊a äskning - Ny brödrost till Kajsabaren
Svar p̊a äskning - Ny frysbox EKAK
Svar p̊a äskning - Äskning för knivslipmaskin
Svar p̊a äskning - Planering för resa till Uppsala Universitet
Svar p̊a äskning - Stockholmsresa ARME
Svar p̊a äskning - Panetti Pizzetta Primo - Elektrisk pizzaugn

§1 Mötets öppnande

Hanna Petersén förklarar mötet öppnat 12:08

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Hanna Petersén läser upp dagordningen.
Beslut:

Att godkänna dagordning

b) Adjungeringar

Beslut:

Att adjunera in
Rebecca Zetterlund, Claes astrabeck, Elin Johansson, Rasmus Cervin med ytranderätt.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Hanna Petersén har varit p̊a Ku prata omm k̊arappen hala märken, incidentpolicy, letat
för sekt stadga

Christian Ristevski har skött dateit faktureringen
Tilda Björendahl haft lunchföreläsning som gick väldigt bra, diverse samo ärenden su
David Törnkvist agerat kontaktakt pl skrivit protokoll
Joel Andersson lokalhandling

b) Mailkollen

Mejl fr̊an KS om nya Kajsa regler.

§4 Utvärdering av aspningen

F̊att in 33 svar.
David Törnkvist säger att 33 svar känns ganska lite.
Inga konstiga utgifter

Väldigt lite negativt
David Törnkvist säger att det är omöjligt att göra alla nöjda.
Tilda Björendahl säger att det känns som det har inte förekommit n̊agon hets.

Kommentarer fr̊an utvärderingen:
Har du missat skolmoment 1/4 svarar Ja
Väldigt blandat vilket arr de är som gör att de missar
Det är ganska m̊anga arrangemang totalt för de som aspar allt.
Generellt ingen planerad sluttid för asparna.
Lite vagt när asparret är slut.
Överlag väldigt positivt.

§5 Utvärdering av sektionsmötet

David Törnkvist tycker det gick smidigt.
Christian Ristevski konstigt matformulär. Var han som gjorde det
Tilda Björendahl säger att det var lite väl springning p̊a invalsmötet, för mycket ljud. Är

man inte med p̊a fr̊agorna s̊a ska man inte va med p̊a diskussionen för att minska springet.

§6 Utvärdering av verksamhetsplan

Se översystem för uthyrning av bilen
En samo-förälsning blev fixat.
Föreningskalender blev lite miss,
Rusta upp städskrubben fixat, kan göra mer.
Ljus och ljud i Kajsa blev fixat.
Sektionskvällar var lyckade och uppskattade.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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Stripa bilen blev gjort.
Hanna Petersén säger att vi fick det mesta gjort.

§7 Äskningar

a) Ny brödrost till Kajsabaran

Joel Andersson tycker toastskagen är gott s̊a är för.
Hanna Petersén tycker det känns som ett enkelt tillskott till Kajsabaren
Tilda Björendahl inget akut problem och s̊a lär ha bra livslängd.
Beslut:

Att godkänna äskningen - Ny brödrost till Kajsabaren p̊a ett totalbelopp p̊a 459 kr.

b) Äskning för ett gult tillskott till v̊ar fantastiska Quarlavagn

Joel Andersson tycker det är en jättekul äskning plus att den är p̊a nedsatt pris.
Hanna Petersén undrar om n̊agon har information om hemsidan d̊a den ser lite sketchy
ut.
Rebecca Zetterlund säger att det hade varit skönt när man kör bilen i korta sträckor.

Beslut:

Att neka Äskning för ett gult tillskott till v̊ar fantastiska Quarlavagn.

c) Ny frysbox EKAK

David Törnkvist tycker den ska vara p̊a budget och inte en äskning.
Tilda Björendahl tror inte äskning är rätt forum för detta, men om det skulle läggas p̊a
budget.
Hanna Petersén h̊aller med d̊a det inte är jättestor sektionsnytta och är mer för föreningen.

Beslut:

Att neka äskningen Ny frysbox EKAK

d) Äskning för knivslipmaskin

Christian Ristevski säger att knivarna suger och är hemska att använda .
Rebecca Zetterlund instämmer.
Hanna Petersén säger att man f̊ar med sig sex slipband och är billigt att fixa nya.
Christian Ristevski är väldigt för den.
Hanna Petersén säger att en i sittande KS tog med en s̊an och de blev väldigt nöjd.
Christian Ristevski säger att det sektionsnytta d̊a alla använder köket och dess knivar.
Claes Astrabeck fr̊agar om den är idiotsäker.
Christian Ristevski svarar idiotsäker.

Beslut:

Att godkänna Äskning för knivslipmaskin p̊a totalbelopp 1399 kr.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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e) Planering för resa till Uppsala Universitet 11-13/10-2024

Beslut:

Att godkänna Planering för resa till Uppsala Universitet 11-13/10-2024 exklusive kostnad
för parkering p̊a totalbeloppet 3154,09 kr.

f) Stockholmsresa ARME

Beslut:

Att godkänna Stockholmsresa ARME p̊a hela beloppet exklusive periodbiljetter.

g) Panetti Pizzetta Primo - Elektrisk pizzaugn

Calle Pettersson tycker pizza är gott.
Elin Johansson tycker pizza en sektionskväll l̊ater jättebra.
Tilda Björendahl tycker det känns konstigt att den ska vara i redaks.
David Törnkvist h̊aller med, men tycker det är en trevlig att alla p̊a sektionen ska kunna
l̊ana den.
Beslut:

Att godkänna den med villkoret att kolla över hur den ska förvaltas.

§8 Övriga fr̊agor

§9 Mötets avslutande

Hanna Petersén förklarar mötet avslutat 13:13

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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Kallelse till styrelsemöte nr 12, 2024

Datum: 2024-12-18
Kl: 12:00
Plats: Styretrummet

Kallade:

Styret 2024

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
David Törnkvist Informationssekreterare
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

§4 Utvärdering av aspningen

§5 Utvärdering av sektionsmötet

§6 Utvärdering av verksamhetsplan

§7 Äskningar

a) Ny brödrost till Kajsabaran

b) Äskning för ett gult tillskott till v̊ar fantastiska Quarlavagn

c) Ny frysbox EKAK

d) Äskning för knivslipmaskin

e) Planering för resa till Uppsala Universitet 11-13/10-2024

f) Stockholmsresa ARME

g) Panetti Pizzetta Primo - Elektrisk pizzaugn

§8 Övriga fr̊agor

§9 Mötets avslutande

Hanna Petersén
Sektionsordförande



SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-12-18 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Ny brödrost till Kajsabaren 
 
E-styret har under styrelsemöte den 18 december valt att godkänna äskningen på 459,00 kr då 
styret anser att en brödrost kan vara ett bra tillskott till Kajsabaren och kan användas vid 
bland annat temapubar som arrangeras för sektionen.  
 

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-12-18 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Ny frysbox EKAK 
 
E-styret har under styrelsemöte den 18 december valt att avslå äskningen på 2350 kr då styret 
anser att en frysbox till EKAKs rum inte är tillräckligt med sektionsnytta för att en äskning är 
rätt forum för detta. Det kanske är möjligt att en frysbox köps in på budget om det finns 
utrymme för det eftersom att frysen kommer att användas för att underlätta EKAKs 
arrangemang.  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-12-18 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Äskning för knivslipmaskin 
 
E-styret har under styrelsemöte den 18 december valt att godkänna äskningen på 1399,00 kr 
då styret anser att knivarna i Kajsabaren hade mått mycket bra av lite kärlek. Alla som har 
lagat mat i köket vet att knivarna ofta är dåligt slipade och därför är alla hjälpmedel som 
underlättar slipningen av knivarna mycket välkomnade.  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Planering för resa till Uppsala 
Universitet 11-13/10-2024 
 
E-styret har under styrelsemöte den 18 december valt att godkänna äskningen för en 
representationsresa till Uppsala Universitet, exklusive kostnad för parkering, upp till 13 ‰ av 
prisbasbelopp per person vilket resulterar i 3154,09 kr. KS har på ett sektionsmöte via en 
reseberättelse belyst hur denna resan bidragit till sektionsnytta i form av kunskap om hur 
pubverksamhet fungerar på Uppsala Universitet. Styret anser att kostnad för parkering inte 
räknas som en resekostnad och exkluderas därför i godkännandet.  
 

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-12-18 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Stockholmsresa ARME 
 
E-styret har under styrelsemöte den 18 december valt att godkänna äskningen för en 
representationsresa till KTH upp till 13 ‰ av prisbasbelopp per person. ARME har på ett 
sektionsmöte via en reseberättelse belyst hur denna resan bidragit till sektionsnytta i form av 
kunskap om arbetsmarknadsgruppen på Elektroteknologsektionen vid KTH arbetar.  
 

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-12-18 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Panetti Pizzetta Primo - Elektrisk 
pizzaugn 
 
E-styret har under styrelsemöte den 18 december valt att godkänna äskningen på 4499,00 kr 
då styret anser att pizza är gott och något som skapar bra gemenskap och det är trevligt att 
sektionens medlemmar kan låna en pizzaugn när de vill. Styret vill dock att det ska ses över 
en gång till hur pizzaugnen ska förvaltas, det kan finnas bättre ställen för en pizzaugn att 
förvaras på än vad som står i äskningen.  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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